

# 中国草学会

## Chinese Grassland Society

---

### 邀请函

草地是地球上分布最广的陆地生态系统类型，具有重要的生产和生态功能；不仅生产食物、饲料、纤维和燃料等各种商品，还提供了调节气候、碳蓄积与碳汇、生物和文化多样性等一系列生态系统服务。然而，草地也是受人类活动和气候变化影响最严重的生态系统之一。为了探讨和推动草地健康发展与可持续利用，加强中国、日本、韩国及周边国家草地科学工作者的交流与合作，“第八届中—日—韩国际草地大会”将于 2024 年 9 月 2 日—6 日在内蒙古呼和浩特市召开。本届会议由中国草学会、日本草地学会和韩国草地与牧草学会联合主办，由内蒙古农业大学、蒙草生态环境（集团）股份有限公司和内蒙古自治区草原学会联合承办。该大会自 2004 年举办第一届以来，是全球草业科学领域规模大、学术水平高、影响力强的国际盛会。

会议组委会诚挚邀请您莅临具有“中国乳都”之美誉的内蒙古呼和浩特市，参加本届盛会。

大会组织委员会主席、中国草学会理事长：南志标

（大会联系人：韩国栋，大会组织委员会秘书长、中国草学会副理事长，+86-13087122590，

hanguodong@imau.edu.cn）

# 中国草学会

## Chinese Grassland Society

---

### Invitation Letter

The Chinese Organizing Committee of the 8th China–Japan–Korea Grassland Conference, on behalf of the Chinese Grassland Society, the Japanese Grassland Society and the Korean Society of Grassland and Forage Science, invites you to participate in this International Grassland Conference to be held September 2-6, 2024 at Inner Mongolia Agricultural University, Hohhot, China.

Grasslands cover about 41% of the Earth's land surface, create and stabilize fertile soil, store carbon, generate oxygen, and provide animal habitat, building materials and food. Grasslands also harbor rich and valuable genetic resources of crops and domestic animals, as well as many undescribed but potentially important stress-resistant genes. However, grassland ecosystems are currently threatened by land-use conversion and climate change. Therefore, it is important to strengthen international collaboration in investigating the diversity and value of grasses, assessing grassland health and promoting sustainable development. It is our goal to provide a vibrant platform for academic exchange and education.

We look forward to seeing you in Hohhot known as the "milk capital of China" in 2024.

Yours sincerely,

Zhibiao Nan



Chairman of the Organizing Committee

President of the Chinese Grassland Society

(Contact person: Guodong Han, the Secretary-General of Organization Committee, Professor, Inner Mongolia Agricultural University, China, +86-13087122590, [hanguodong@imau.edu.cn](mailto:hanguodong@imau.edu.cn))